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Zápisnica č. 19 

zo zasadnutia Vedeckej rady ÚEF SAV, ktorá sa konala dňa 27. 04. 2012 

 

Prítomní členovia VR: A. Bobák, K. Csach, P. Farkašovský, Z. Gažová, M. Koneracká, P. 

Kopčanský, P. Samuely, P. Skyba, M. Timko 

Ospravedlnení členovia VR: A. Feher, P. Javorský, J. Svoreň,  

Ostatní prítomní: K. Flachbart, P. Szabó 
 

Program:  1. akreditačná správa ÚEF SAV  

                  2. rôzne 
 

Ad 1.  

Vedecká rada sa oboznámila s Akreditačnou správou ÚEF SAV za roky 2007 - 2011, ktorú 

predniesol vedecký tajomník ústavu P. Szabó. Na základe predložených údajov je možné 

konštatovať, že pracovníci ústavu dosiahli v tomto období veľmi významné vedecké 

výsledky, ktoré boli publikované vo vedeckých časopisoch a mali značný citačný ohlas. 

O dôležitosti získaných vedeckých výsledkov svedčí tiež počet pozvaných prednášok a 

aktívnych prezentácií (formou odborných prednášok a vývesiek) na vedeckých konferenciách. 

Významné je množstvo vedeckých projektov, prostredníctvom ktorých došlo k zapojeniu 

pracovníkov ústavu do medzinárodného výskumu a k podstatnému rozšíreniu a modernizácii 

infraštruktúry pracovísk ústavu. Výrazná aktivita bola zaznamenaná v oblasti propagácie 

a publicity vedy.  

Počas prezentácie členovia VR upozornili na niektoré skutočnosti, na základe ktorých boli 

niektoré časti správy pozmenené, prípadne budú doplnené.  
 

Uzn.19_1:   

VR ÚEF SAV schvaľuje Akreditačnú správu ÚEF SAV za roky 2007 - 2011 s pripomienkami a 

doplnkami. 

 

Ad 2. 

- P. Samuely informoval o aktuálnom stave procesu transformácie SAV, ktorý bol 

predmetom rokovania Snemu SAV. 

- Na základe volebného poriadku vedeckej rady ÚEF SAV Z. Gažová navrhla časový 

harmonogram doplňujúcich volieb do VR ÚEF SAV, ktorý bude predložený akademickej 

obci ústavu. Doplňujúce voľby sa uskutočnia dňa 17. 5. 2012. K predloženému návrhu 

nemali členovia VR pripomienky. 

- VR sa oboznámila s projektami, ktoré sú predkladané v rámci novej výzvy VEGA, ktorých 

riešenie sa začne v r. 2013. 

- P. Skyba otvoril otázku uplatňovania Etického kódexu SAV.  Po diskusii sa členovia VR 

zhodli na potrebe ďalšej analýzy tejto problematiky po konzultácii s právničkou Dr. 

Gajdošovou. 

- riaditeľ ÚEF K. Flachbart opätovne poukázal na dôležitosť vypracovania pravidiel pre 

prácu pracovníkov v dôchodkovom veku. VR vyzvala p. riaditeľa, aby vedenie 

ústavu vypracovalo prvý návrh, ktorý by slúžil ako podklad pre ďalšie prerokovanie tejto 

problematiky na VR. 

 

Príloha: 

1. prezenčná listina zo zasadnutia VR ÚEF SAV 
 

 

V Košiciach dňa 8. 5. 2012 

                                                                        

Zapísal:  Z. Gažová 


